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Vragen van het lid Groothuizen (D66) aan de Minister voor 
Rechtsbescherming over de VOG als verdienmodel (ingezonden 29 mei 2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Sollicitant kan niet zelf vog aanvragen»?1 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u het verdienmodel van bedrijven dat het financieel dagblad 
beschrijft? 

Vraag 3
Waarom is het mogelijk dat bedrijven, anders dan de toekomstig werkgever 
van de sollicitant, een Verklaring Omtrent het Gedrag (VOG) kunnen 
aanvragen? 

Vraag 4
Ziet u aanleiding het aanvraagproces aan te scherpen naar aanleiding van dit 
artikel? Zo ja, hoe? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Kunt u elke vraag afzonderlijk beantwoorden?

1 https://fd.nl/futures/1301768/een-sollicitant-kan-niet-zelf-een-vog-aanvragen
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